

Date: 25/07/2024

Ref: 374 /2024

Mr. Nasser Abdullah Abdulghani
Director of Market Operation & Control Department
Qatar Exchange

Greetings,

Subject: Notification

We, Al Meera Consumer Goods Company QSPC (the "Company"), submit to the Qatar Financial Markets Authority (the "Authority") and the Qatar Exchange ("Exchange") this letter in order to comply with Article (77) of the Authority's Offering and Listing Rulebook of Securities.

We would like to announce that the Interim Condensed Consolidated Financial Statements (audited) for the six months ended 30 June 2024 will be disclosed on Monday, 5th August 2024, and it will be published in the newspapers on Tuesday 6th, August 2024.

Also, a conference call will be held on Wednesday 7th August 2024, at 01:00 PM, to discuss financial results for the period ended 30 June 2024.

Please do not hesitate to contact us if you have any questions or enquiries.

التاريخ : 2024/07/25

رقم الإشارة: 2024/374

المحترم

السيد/ ناصر عبدالله العبدلغني

مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة

بورصة قطر

تحية طيبة وبعد،

الموضوع : إخطار

نحن، شركة الميرة للمواد الاستهلاكية ش.م.ع.ق. ("الشركة")، نقدم إلى هيئة قطر للأسواق المالية ("الهيئة") وبورصة قطر ("البورصة") هذه الرسالة تفعيلاً لأحكام المادة (77) من نظام الهيئة لطرح وإدراج الأوراق المالية في الأسواق المالية.

وعليه يرجى الإحاطة بأنه سوف يتم الإفصاح عن البيانات المالية المرحلية الموحدة (المدققة) للستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2024 ، وذلك في يوم الإثنين الموافق 5 أغسطس 2024م، وسيتم نشرها في الصحف المحلية الصادرة يوم الثلاثاء الموافق 6 أغسطس 2024م.

كما يرجى الإحاطة بأنه سوف يتم انعقاد مؤتمر علاقات المستثمرين في يوم الأربعاء الموافق 7 أغسطس 2024 في تمام الساعة 01:00 مساءً، وذلك لمناقشة النتائج المالية للفترة المنتهية في 30 يونيو 2024.

للإستعلام عن أي استفسارات أو إيضاحات، يرجى الإتصال بالإدارة.


نيابة عن شركة الميرة للمواد الاستهلاكية ش.م.ع.ق.
يوسف علي العبدان
الرئيس التنفيذي

